
Bestyrelsesmøde på Frøjkgården 7. april kl. 18.45-21.30 2025 – møde 3 

 

Dagsorden Referat 

Indkaldte: 
 
Mogens Jacobsen, 
Mette Grysbæk Christensen,  
Aase Bastholm Jensen 
Henrik Nielsen 
Steffen Markussen 
Rakel Stagis Nielsen, 
Trine Kiilerich Braüner, 
Jytte Borg Madsen. 

 

Afbud fra: 
 
Mette 

1.                                                                                 
(18.45) 

Indledning v/Mogens  

- 

2.                                                                                 
(18.50)  
Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

3.                                                                                 
(18.55) 

Godkendelse og underskrift af referat. 

Møde 2, 24. feb. 2025 
Godkendt og underskrevet 

4.                                                                                 
(19.00) 

Frøjkgården v/  

 

a. Mette 
• Intet pga. afbud 

- 

b. Mogens 
a) Sidste nyt fra Selveje Danmark 
b) Kriseberedskab  
c) Botilbudslæger 
d) Registrering ift. opgaver/ tid/ takster 
e) Alternativ til afprøvning af teams 
f) Stillinger 

 

a:  
Der har været møde i ledernetværk. Der er 
fokus på at styrke bacheloruddannelsen på 
special/social. Det betyder, at der vil blive færre 
uddannelsessteder. Dette kan have betydning 
for antallet af studerende.  
 
b: Faglig Forum har en opgave i at planlægge 
kriseberedskab. 
 
c: Der er en proces i gang ift. botilbudslæger. 
Dette køres i Holstebro Kommune. 
 
d: Der er nyt takstsystem undervejs. 
Frøjkgårdens medarbejdere er i gang med 
opgaveregistrering for at danne overblik over, 
hvad arbejdstiden bruges på og for at redegøre 
tydeligt for ydelser. 
 
e: Afprøvning af teams udskydes, og det 
overvejes igen, hvad der er den bedste løsning.  
 
f: Mette har opsagt sin stilling pr. 1.5.2025. 
Desuden drøftes princip vedr. mindste timetal og 
senioraftaler.  

5.                                                                                 
(19.25)                                                                             
Økonomi: 

a) Godkendelse af regnskab for 2024 
b) Driftstab (bilag medsendes) 
c) Budgetopfølgning, herunder orientering 

om regnskabsteknisk ændring 
 

 
a) Regnskab 2024 er gennemgået og 
godkendes af bestyrelsen. 
 
 



difgmj_31-03-2025_

13-26-02.pdf
 

 
b) Driftstab: 
Svar fra mægler: 

” I har en driftstabsforsikring og 

meromkostningsdækning med en sum på 
8.000.000 kr. med en dækningsperiode på 24 
måneder.” 
”Præmien ændres med ca. 400 kr. årligt +/- hver 
million der ændres. 
Driftstab er en dækning på jeres løsøre (jeg har 
vedhæftet jeres police her)”  
 

Police - 

Bofællesskabet Frøjkgården.pdf
 

Bestyrelsen har forholdt sig til 
driftstabsforsikring, og der ses ikke grund til 
ændringer. 
 
c) Budgetopfølgningen er gennemgået. 
 
Bestyrelsen er orienteret om KAUNT, som er en 
robot, der betaler regninger. Bestyrelsen ønsker 
at bon’er gemmes i en periode, inden de smides 
ud. 
 
 

6.                                                                                 
(19.40) 
Bestyrelsen: 

• Bestyrelsens kompetencer – ændringer 
udgives 

• Invitation til FG fødselsdagsfest 18. maj 
kl. 14-16 
 

 
Kompetencerne uploades til 1/5, evt. tilføjelser 
sendes til Mogens inden da. 
 
Bestyrelsen er inviteret til fødselsdagsfesten, og 
melder sig til hos Mogens. 

7.                                                                                 
(19.45) 
Frøjkgården 

a) Årsrapport 2. behandling 
b) Trivselsmåling 
c) Bygningsgennemgang planlægges 

 

 
a: Årsrapport – Punktet om teamorganisering 
omformuleres ift. ny plan. 
 
b: Trivselsmåling – Afspejler fortsat god trivsel 
blandt medarbejderne 
 
c: Henrik deltager i bygningsgennemgang den 
26/5-2025 kl. 17. Der er pizza for bestyrelsen og 
beboerne kl. 18.    

Pause.                                                                         
(20.00) 

 

8. Udvidelsen                                                              
(20.10) 

a) Opsamling efter møde med rådgiver 
(bilag medsendes)  

b) Opsamling efter møde med socialchef  
 

c) Steen Laursen – kan vi finde finansiering? 
 

a: Der har været møde med arkitekten. Der er 
fremlagt tegning med nye boliger på to matrikler 
med cykelstien imellem. 
Der er fremlagt forslag til facader.  
Det besluttes, der tilkøbes areal på 385 m2. 
 
b: Der er dialog med socialchef vedrørende 
udgift til arkitekt. 
 
c: Der undersøges mulighed for finansiering af 
konsulent fra fond.    



9.                                                                                                                           

(20.50) 
Til og fra KH 

• Input fra årsmødet 
o Forventningspapir skal opdateres 
o Politik om velfærdsteknologi på vej 

 

Formanden orienterede 

10.                                                                                
(21.00) 
Til og fra FG´s venner                                                   

• Ang. lodseddelkoordinator 
 

Der er behov for ny lodseddelkoordinator 

11.                                                                                
(21.15) 

Eventuelt 

- 

12.                                                                                
(21.20) 

Til og fra beboerne 

Orientering til beboerne om 
bygningsgennemgang og pizza. 

 
Vel mødt., Jytte 
 
 
Mogens Jacobsen: 

 
 
Bent Haugaard Nielsen 

 
 
Aase Bastholm Jensen:  

 
 
Henrik Nielsen: 

 
 
Trine Kiilerich Braüner: 

 
 
Steffen Markussen: 

 
 
Rakel Stagis Nielsen: 

 
 
Jytte Borg Madsen: 

 
 


